
 

 

Agendapunt Titel Toezegging Portefeuille- 

houder 

Deadline Stand van zaken Afgedaan 

VV  04-07-2018 6.01. 

Meerjarenperspectief 

2019-2022 

Beschikbaarheid 

zoetwater 

Aandacht vragen 

voor het beschikbaar 

blijven van 

zoetwater, bijv.  

zeesluis Rotterdam. 

inbrengen in 

bestuurlijk overleg 

Zoetwaterregio West 

W. von Faber 30-06-2019 21-11-2018: de zeesluis maakt deel uit 

van adaptatiebeleid Deltaprogramma. 

De verwachting is dat de stijging van 

de zeespiegel kan leiden tot versnelling 

van de besluitvorming (in 2019). 

Nee 

VV  26-09-2018 8. 

RONDVRAAG 

regionale agenda 

omgevingsvisie 

Hart van Holland 

De regionale agenda 

omgevingsvisie Hart 

van Holland heeft 

nog geen formele 

status en de 

procedurele gang 

van zaken is nog 

niet geregeld, maar 

dhr. Haan neemt het 

voorstel van 

mevrouw Boomsma 

over, in die zin dat 

hij de agenda 

inhoudelijk in de 

commissie BOD tzt 

wil bespreken en 

daar wil nagaan hoe 

er bestuurlijk op kan 

worden aangehaakt. 

J.C.H. Haan 31-01-2019 Op 20-12 is de VV geïnformeerd 

middels een TKN memo over drie 

raadsinformatiebijeenkomsten over de 

regionale samenwerking Hart van 

Holland op 6 maart, 3 april, 6 mei.   

Met mevrouw Boomsma is afgesproken 

dat als er zich in het proces van Hart 

van Holland een geschikt moment 

voordoet zal dit met de VV worden 

besproken en gedeeld. 

Nee 

VV  21-11-2018 8. 

RONDVRAAG 

iPad 

vergrendeltijd 

Nagaan  of de 

vergrendeltijd van 

de iPad voor VV-

leden op bijv. 10 

R.A.M. van 

der Sande 

21-01-2019 AFGEHANDELD. Nadat de 

vergrendeltijd eerder op 5 minuten was 

ingesteld, is de vergrendeltijd inmiddels 

op 10 minuten gezet. Volgens de 

Nee 



 

 

minuten kan worden 

ingesteld. 

Baseline Informatieveiligheid 

Waterschappen (BIWA), dienen mobile 

devices een schermbeveiliging te 

kennen van maximaal 15 minuten. 15 

minuten is heel lang voor een mobiel 

apparaat, dat gelet op gebruik 

buitenshuis kwetsbaarder is dan een 

reguliere computer (verlies, diefstal, 

meekijken). 

VV  21-11-2018 8. 

RONDVRAAG 

Aanbod in 

kantine 

Nagaan of aanbod in 

de kantine 

aangepast dient te 

worden (meer 

vegetarisch) 

R.A.M. van 

der Sande 

01-03-2019 Onze kantine werkt aan het uitbreiden 

van het vegetarisch aanbod. Breder 

dan het aanbod vegetarisch voedsel, 

heeft het team catering in 2019 de 

volgende speerpunten op gebied van 

duurzaamheid: in de nieuwe 

aanbesteding voor warme 

drankenautomaten zijn duurzaamheid 

(o.m. circulair inkopen) en 

Internationale Sociale Voorwaarden 

(waaronder fairtrade) belangrijke 

gunningscriteria, gezonde en duurzame 

seizoensproducten in restaurant 

(leverancier cateringproducten verzorgt 

daarvoor een workshop voor de 

cateringmedewerkers), in restaurant en 

bij de warme drankenautomaten 

gebruiksartikelen (zoals plastic lepeltjes 

en bekers) vervangen door duurzamer 

alternatief. 

Nee 

VV  30-01-2019 5.01. 

Pijler Circulaire 

Economie, thema 

Duurzaamheid 

Pijler Circulaire 

Economie, thema 

Duurzaamheid 

De nota Pijler 

Circulaire Economie 

opnemen in het 

overdrachtsdossier 

W. von Faber   Nee 



 

 

VV  30-01-2019 8. 

RONDVRAAG 

Bestuursvraag 

verdwijnen 

vogelsoorten en 

de rol die water 

daarbij speelt 

De vraag gesteld in 

commissie BOD 

november 2018 zo 

spoedig mogelijk te 

beantwoorden.  

Welke maatregelen 

Rijnland kan nemen 

in reactie op het 

rapport over de 

afname van de 

biodiversiteit en de 

terugloop van het 

aantal vogels, 

waaronder de 

tortelduif. In het 

rapport wordt een 

duidelijke relatie 

gelegd met water, 

sloten en oevers. 

W. von Faber   Nee 

VV  30-01-2019 8. 

RONDVRAAG 

Programma 

biodiversiteit 

Programma 

biodiversiteit 

agenderen in de 

commissie.  Heer De 

Meijer is bereid 

aanzet voor 

bespreking op te 

stellen. 

W. von Faber   Nee 

VV  30-01-2019 8. 

RONDVRAAG 

LEADER-

projecten 

circulaire 

economie 

Neemt Rijnland deel 

in de LEADER-

projecten over 

circulaire economie. 

W. von Faber   Nee 

 


